



Nomos

30 Jahre nach dem Fall der Sowjetunion: Zentralasien zwischen Stabilität und Transformation



Central Asia After Three Decades of Independence

Politics and Societies Between Stability
and Transformation

Herausgegeben von Dr. Chiara Pierobon, Nora Becker, M.A.
und Dr. Steve Schlegel

2021, 153 S., brosch., 34,- €

ISBN 978-3-8487-7094-6

(Transformation, Development, and Regionalization
in Greater Asia, Bd. 15)

in Englisch

www.nomos-shop.de/isbn/978-3-8487-7094-6

30 Jahre nach dem Zerfall der Sowjetunion stellt dieses Buch zur Analyse der Strukturen von Stabilität und Transformation in Politik und Gesellschaft im heutigen Zentralasien ausgewählte Beiträge zusammen, die sich mit den drei zentralasiatischen Staaten Kasachstan, Kirgisistan und Usbekistan sowie mit Zentralasien als Region befassen.

Dabei untersucht dieser Sammelband den Gleichstellungsdiskurs von Mann und Frau in Usbekistan, die Wahlrechte von Menschen mit Behinderung in Kirgisistan, den Neo-

Realismus im regionalen Kontext Zentralasiens, die Rolle des Islam in Kirgisistan und Usbekistan, Kasachstan als einen Truppensteller für UN-Missionen sowie die Unterstützung von Zivilgesellschaft und Sozialkapital durch die EU in Kasachstan.

Mit Beiträgen von

Nora Becker, Prof. Dr. Shalva Dzebisashvili, Aziz Elmuradov, Prof. Dr. Matthias Kortmann, Dr. Aliia Maralbaeva, Laura Karoline Nette, Dr. Chiara Pierobon und Dr. Steve Schlegel.

Bestell-Hotline +49 7221 2104-37 | Online www.nomos-shop.de
E-Mail bestellung@nomos.de | Fax +49 7221 2104-43 | oder im Buchhandel

Sie haben das Recht, die Ware innerhalb von 14 Tagen nach Lieferung ohne Begründung an Nördlinger Verlagsauslieferung GmbH & Co. KG, Augsburg Str. 67A, 86720 Nördlingen zurückzusenden. Bitte nutzen Sie bei Rücksendungen im Inland den kostenlosen Abholservice. Ein Anruf unter Tel. +49 7221 2104-45 genügt. Unsere Datenschutzbestimmungen finden Sie unter nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung.

Nomos Verlagsgesellschaft
Waldseestraße 3–5 | D-76530 Baden-Baden | www.nomos.de

 Nomos
eLibrary



Nomos

30th Anniversary of the Dissolution of the USSR: Central Asia between Stability and Transformation



Central Asia After Three Decades of Independence

Politics and Societies Between Stability
and Transformation

Edited by Dr. Chiara Pierobon, Nora Becker, M.A.
and Dr. Steve Schlegel

2021, 153 pp., pb., € 34.00

ISBN 978-3-8487-7094-6

(Transformation, Development, and Regionalization
in Greater Asia, vol. 15)

www.nomos-shop.de/isbn/978-3-8487-7094-6

On the 30th anniversary of the dissolution of the USSR, this book collects selected contributions which analyse patterns of stability and transformation that characterise the politics and societies of three Central Asian countries — Kazakhstan, Kyrgyzstan and Uzbekistan — along with those of Central Asia as a region.

In particular, this edited volume investigates gender equality discourses in Uzbekistan, the electoral rights of people with disabilities in Kyrgyzstan, neo-realism in the regional context

of Central Asia, the role of Islam in Kyrgyzstan and Uzbekistan, Kazakhstan as a provider of international security as well as the EU's support of civil society and social capital in Kazakhstan.

With contributions by

Nora Becker, Prof. Dr. Shalva Dzebisashvili, Aziz Elmuradov,
Prof. Dr. Matthias Kortmann, Dr. Aliia Maralbaeva, Laura
Karoline Nette, Dr. Chiara Pierobon and Dr. Steve Schlegel.

Hotline for your order +49 7221 2104-37 | Online www.nomos-shop.de
E-Mail orders@nomos.de | Fax +49 7221 2104-43 | or in your local bookstore

You can withdraw from your book order without giving reasons within fourteen days. Simply send your written withdrawal within the given period to: Nördlinger Verlagsauslieferung GmbH & Co. KG, Augsburg Str. 67A, 86720 Nördlingen, Germany or to your bookstore. A withdrawal binds you to return the items. All costs and risks of return are payable by the addressee. You can find our privacy policy online at nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung.

Nomos Verlagsgesellschaft
Waldseestraße 3–5 | D-76530 Baden-Baden | www.nomos.de

 Nomos
eLibrary